

Title (en)  
Combing machine.

Title (de)  
Kämmaschine.

Title (fr)  
Machine de peignage.

Publication  
**EP 0450410 A1 19911009 (DE)**

Application  
**EP 91104380 A 19910321**

Priority  
CH 116090 A 19900405

Abstract (en)

The combing machine possesses a tearing-off device (11, 12, 13, 16) having a pair of tearing-off rollers (11, 12) for tearing off combed-out fibre tufts from a gripper (6, 7, 8, 9, 10) movable to and fro. A pair of soldering rollers (13, 16) for soldering the torn-off fibre tufts to form a combed fleece is arranged after the pair of tearing-off rollers (11, 12) in the tearing-off direction. The soldering rollers (13, 16) are designed to clamp the combed fleece only during part of each to-and-fro movement of the gripper (6, 7, 8, 9, 10). One of the tearing-off rollers (11) and one of the soldering rollers (13) are mounted fixedly relative to the stand in the combing machine and are driven continuously at a constant speed. Since virtually no parts rotating to and fro or moved to and fro are therefore needed in the tearing-off device (11, 12, 13, 16), high working speeds are possible. <IMAGE>

Abstract (de)

Die Kämmaschine besitzt eine Abreissvorrichtung (11, 12, 13, 16) mit einem Abreisswalzenpaar (11, 12) zum Abreißen von ausgekämmten Faserbärten aus einer hin- und herbewegbaren Zange (6, 7, 8, 9, 10). In Abreissrichtung nach dem Abreisswalzenpaar (11, 12) ist ein Lötwalzenpaar (13, 16) zum Löten der abgerissenen Faserbärte zu einem Kammzugvlies angeordnet. Die Lötwalzen (13, 16) sind dazu eingerichtet, das Kammzugvlies nur während eines Teils jeder Hin- und Herbewegung der Zange (6, 7, 8, 9, 10) festzuklemmen. Eine der Abreisswalzen (11) und eine der Lötwalzen (13) sind in der Kämmaschine gestellfest gelagert und kontinuierlich mit konstanter Drehzahl angetrieben. Da so in der Abreissvorrichtung (11, 12, 13, 16) praktisch keine hin- und herdrehenden oder hin- und herbewegten Teile erforderlich sind, sind hohe Arbeitsgeschwindigkeiten möglich. <IMAGE>

IPC 1-7  
**D01G 19/20**

IPC 8 full level  
**D01G 19/18** (2006.01)

CPC (source: EP)  
**D01G 19/18** (2013.01)

Citation (search report)

- [Y] CH 132274 A 19290415 - FINE COTTON SPINNERS & DOUBLER [GB], et al
- [Y] US 1994175 A 19350312 - JOSEPH FOSSEL
- [A] US 3604063 A 19710914 - KAENEL JOHN CLIFFORD VON, et al
- [A] GB 187652 A 19221027 - JOHN HETHERINGTON & SONS LTD, et al

Cited by  
IT201800001987A1; CN102704052A; DE19713225B4; DE4228827A1; DE4228827C2; CN112204178A; WO2019145802A1

Designated contracting state (EPC)  
CH DE FR GB IT LI

DOCDB simple family (publication)  
**EP 0450410 A1 19911009**

DOCDB simple family (application)  
**EP 91104380 A 19910321**